

大庆市DHL国际快递 大庆市DHL国际快递服务咨询

产品名称	大庆市DHL国际快递 大庆市DHL国际快递服务咨询
公司名称	安徽瀚徽供应链管理有限公司
价格	18.00/件
规格参数	品牌:DHL国际快递 运输:快递, 空运, 海运 类型:文件普货药品食品化工品
公司地址	安徽省合肥市蜀山区习友路1688号
联系电话	18036249988 18005690562

产品详情

大庆DHL国际快递 大庆DHL国际快递地址, 大庆DHL国际快递咨询, 大庆DHL国际快递公司全球的物流公司德国邮政敦豪集团 (Deutsche Post DHL Group) 宣布与 PrestaShop 建立战略合作伙伴关系, PrestaShop 是一家新兴的全球电子商务软件公司, 也是欧洲和拉丁美洲市场的。作为不断发展的网上商店在电子商务履行方面的全球合作伙伴, DHL 准备通过联合促销活动和直观的预装 DHL 履行应用程序与 PrestaShop 的大约 300,000 家参与商户互动, 从而加强其在全球的影响力, 无缝集成到 PrestaShop 商户的后台。

“我们的 DHL 履行应用程序将成为商家 PrestaShop 体验的一个高度可见和有凝聚力的方面。像这样为电子商务实现实施快速直观的客户工具再次证明了 DHL 致力于将客户体验置于物流行业数字化之旅的中心, 这也是我们 2025 年战略的关键要素, ” Katja Busch 解释说, DHL 商务官。

商户将受益于 DHL 广泛的全球物流网络和电子履行技术, 以实现客户的订单。该合作伙伴关系将在不久的将来进一步扩大, 以包括更多 DHL 服务产品。

大庆市DHL国际快递 大庆市DHL国际快递服务咨询 “ DHL 履行模块为中小型企业提供了轻松访问 DHL 供应链履行能力的途径。凭借我们的欧洲配送网络, 我们可以在覆盖所有主要欧洲市场的 30 个战略性仓库中的任何一个提供按需配送。这让客户可以访问的网络, 准备支持他们的国际增长——现在有了与 PrestaShop 的标准化和经过全面测试的 IT 集成, ” DHL 欧洲、中东和非洲供应链执行官 Hendrik Venter 强调说。

PrestaShop 执行官 Alexandre Eruimy 补充说: “我们很高兴与 DHL

建立合作伙伴关系，并期待与他们更紧密地合作。作为我们的全球物流合作伙伴，DHL 将其国际经验和网络带给我们的社区。这将在未来几年将 PrestaShop 的商家和消费者体验提升到一个新的水平。”

该协议为加强营销和活动制定了全面计划，以促进合作伙伴关系为全球商家和客户带来的好处。此外，DHL 还将赞助未来的活动，例如 10 月中旬在巴黎举行的 PrestaShop Day。着眼于透明度和创造新的前景，DHL 还将通过网络研讨会和白皮书定期与 PrestaShop 的合作伙伴和代理网络联系。

Deutsche Post DHL Group, the world's leading logistics company, announced its strategic partnership with PrestaShop, a rising global player in e-commerce software and leader in the European and Latin American markets. As the growing web shop's global partner in e-commerce fulfillment, DHL is poised to bolster its world-wide presence by engaging PrestaShop's approximately 300,000 participating merchants via joint promotional events and an intuitive pre-installed DHL fulfillment app, seamlessly integrated into PrestaShop merchants' back-offices.

“ Our DHL fulfillment app will be a highly visible and cohesive aspect of the merchant's PrestaShop experience. Implementing quick and intuitive customer tools for e-commerce fulfillment like this one demonstrates once again DHL's commitment to putting the customer experience at the center of the logistics industry's digitalization journey, and is also a key element of our Strategy 2025, ” explained Katja Busch, Chief Commercial Officer DHL.

Merchants will benefit from DHL's extensive global logistics network and e-fulfilment know-how to realize customers' orders. The partnership is set to expand further in the near future to include additional DHL service offerings.

“ The DHL fulfillment module provides easy access for small entrepreneurial and medium sized businesses to the DHL Supply Chain fulfillment capabilities. With our European Fulfilment Network, we can provide on-demand fulfillment across any of our 30 strategically placed warehouses, covering all key European markets. This gives customers access to a state-of-art distribution network ready to support their international growth – now with a standardized and fully tested IT integration with PrestaShop, ” highlighted Hendrik Venter, CEO DHL Supply Chain for Europe, Middle-East and Africa.

Alexandre Eruimy, CEO of PrestaShop, added, “ We are thrilled to embark on this partnership with DHL and look forward to working even more closely with them. As our global logistics partner, DHL brings its international experience and network to our community. This will take PrestaShop's merchant and consumer experience to the next level in the coming years. ”

The agreement sets up a comprehensive plan for enhanced marketing and events to promote the benefits the exclusive partnership generates for merchants and customers around the world. In addition, DHL will be sponsoring future events such as the PrestaShop Day in Paris in mid-October. With an eye on transparency and generating fresh prospects, DHL will also connect re

